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Inhoudsopgave

DDee  CChhrriisstteennUUnniiee  pprreesseenntteeeerrtt  zziicchh  ooookk  oopp  hheett  iinntteerrnneett::

- http://putten.christenunie.nl: De website voor de ChristenUnie in Putten. 
  (U vindt hier de weblogs en/of tweets van Ard Kleijer, Lubbert van den 
Heuvel en Peter Brink)
- http://gelderland.christenunie.nl: De website van provinciale fractie van 
van de staten van Gelderland.
- http://veluwe.christenunie.nl: De website voor het waterschapsbestuur.

Kunnen wij u per e-mail bereiken ?
Maar dat is even vervelend!! Als u wel een e-mailadres hebt, maar dat adres 
bij ons niet bekend is. U mist dan nogal wat informatie. Het kan snel worden 
verholpen. Stuur een mailtje aan l.meints@chello.nl en uw adres wordt 
opgenomen op de ledenverzendlijst.

Ook tijdens de voorbereidingen van de laatste gemeenteraadsverkiezingen 
hebben we gemerkt, dat het handig is van dit communicatiemiddel gebruik te 
maken. Als u dus in de afgelopen maanden geen berichten hebt ontvangen van 
ons, dan is uw adres (nog) niet bekend. Maak daar dan even werk van. Een 
mailtje naar l.meints@chello.nl is voldoende.

Uw secretaris Luuc Meints
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Van de voorzitter

Beste ChristenUnie vrienden en vriendinnen,

Opnieuw is de eerste uitgave van het jaar weer een verkiezingsuitgave. Onder 
aanvoering van lijsttrekker Pieter Plug uit Ede wordt er hard gewerkt aan een 
goed resultaat voor de provinciale verkiezingen. Vanuit Putten mogen we 
opnieuw een belangrijke bijdrage leveren. Voor onze fractievoorzitter 
Lubbert van den Heuvel  betekent het dat hij binnenkort afscheid zal nemen 
van de provinciale politiek. Nu zet hij zich nog in voor de campagne als 
lijstduwer op plaats 29. Commissielid Evert de Graaf staat op plaats 5, en 
Christine van den Hazel-Goedvree  op plaats 12. U heeft dus een ruime keus 
uit Puttense kandidaten. Belangrijkste is natuurlijk dat u "Uit overtuiging" 
gaat stemmen, en dat we dat met velen gaan doen.  Alleen dan kunnen we de 
huidige 4 zetels behouden.

De ChristenUnie staat voor een sterke samenleving en een rechtvaardige 
overheid.  Ook in Gelderland maken we ons daar hard voor. Voor meer 
informatie kunt u ook eens op internet kijken. Het adres van de ChristenUnie 
Gelderland is: http://gelderland.christenunie.nl. Graag uw stem en uw gebed 
voor een goed resultaat. 

Dat de inbreng van de ChristenUnie van belang is blijkt keer op keer. De 
ChristenUnie wil dat staatssecretaris Bleker de patstelling met de provincies 
doorbreekt en stopt met polariseren. Tweede Kamerlid Wiegman heeft een 
motie ingediend die de bewindspersoon oproept om gemaakte afspraken na te 
komen en de provincies ruimte te geven belangrijke projecten af te ronden. 
Wiegman: ,,De eenzijdig en bruuske wijze waarop de staatssecretaris zijn 
bezuinigingsvoorstellen heeft gedaan werken verlammend. Niemand is erbij 
gebaat. De betrokken boeren niet en de natuur niet.”  Wat is er aan de hand? 
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De overheid wil met provincies, gemeenten en waterschappen 
bestuursakkoorden sluiten om te komen tot de gewenste  bezuinigingen. Voor 
de provincies betekent dit dat de gelden voor Investering in het Landelijk 
Gebied worden weggevaagd, en er daardoor geen geld is om de lopende 
projecten te voltooien en de resultaten in onderhoud en beheer te nemen. 

Dat er bezuinigd moet worden, wordt door iedereen onderschreven. Maar dat 
moet wel met verstand gebeuren. De groei van het aantal ambtenaren in de 
afgelopen 10 jaar, zal weer teruggebogen moeten worden. In Gelderland zal 
dit leiden tot een reductie van zo’n 400 ambtenaren. Vermindering van 
bestuurlijke drukte draagt daar aan bij. Maximaal twee overheden moeten 
zich dan met 1 taakveld bemoeien.  Binnen de ChristenUnie is er werkgroep 
actief waar nagedacht wordt  hoe dit het beste vorm gegeven kan worden. Ik 
mag daar zelf ook een rol in spelen, en vertegenwoordig daarbij de 
waterschappen. Zo moeten we een mening gaan vormen over een randstad 
provincie, en wat dat betekent voor provincies als Gelderland en Overijssel. 
 Maar ook een onderwerp als jeugdzorg komt langs. Kunnen gemeentes daar 
wel een goede uitvoering aan geven, of moeten ze verder gaan opschalen naar 
gemeentes met minimaal 80.000 inwoners? En als dat niet wenselijk is, wat 
zijn dan de alternatieven. 

U ziet het al, er wordt fors nagedacht over taken en bevoegdheden van de 
verschillende overheden. Als ChristenUnie willen we daarbij de burger en het 
bedrijfsleven (dus ook de landbouw en veeteelt) voorop stellen. Als je dingen 
doet moet het leiden tot een sterkere samenleving en een betrouwbare 
overheid.  In het begin van mijn inleiding noemde ik dat ook al. Er is echt wat 
te kiezen.  In mijn ogen is een coalitiemeerderheid in de eerste kamer niet 
iets van cruciaal belang. Er wordt door de ChristenUnie niet aan partij- of 
machtspolitiek gedaan. Als de regering komt met goede en doordachte 
voorstellen dan kunnen ze onze steun krijgen. Stem daarom uit overtuiging, en 
niet om de macht. ChristenUnie dus. Kunnen we op u rekenen?

Met hartelijke groet namens het bestuur,  
Gerard van den Brandhof.
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Het bestuur heeft besloten de komende jaren een speciale ledenwerfactie op 
te zetten. Daarbij zullen we aan een aantal adressen eerst een paar keer een 
exemplaar van ons blad ChristenUnieuws sturen met een begeleidende brief.

Daarna zullen deze adressen telefonisch worden benaderd met de vraag of 
men belangstelling heeft voor onze politieke activiteiten en of ze onze 
vereniging willen steunen door lid te worden.

Er is een lijst aangelegd van mogelijk te benaderen kandidaten. Ook u kunt uw 
steentje bijdragen aan de ledenwerfactie. Dat kan natuurlijk het beste door 
zelf als ambassadeur voor onze vereniging op te treden en met mensen het 
gesprek aan te gaan om lid te worden. 

U kunt ook nagaan wie in uw familie-, vrienden- of kennissenkring mogelijk 
interesse heeft om lid te worden den deze namen doorgeven aan het 
secretariaat. Wij zullen deze namen dan toevoegen aan de lijst.

Voor uw informatie: Het lidmaatschap van de ChristenUnie kost per jaar € 45,-
Gezinslid (2e lid op hetzelfde adres) kun je worden voor € 22,50 per jaar en 
een Combilidmaatschap (dat kan tot de leeftijd van 30 jaar en dan ben je lid 
van Perspectief en van de ChristenUnie) kost € 35,-- per jaar.

Geef alstublieft een hele rits namen door !!!

Luuc Meints
Secretaris ChristenUnie Putten
E-mail: L.Meints@chello.nl
Tel.: 0341 - 357151

Ledenwerving !

Zoals u misschien wel weet is de contributie-inning sinds enige tijd centraal 
geregeld. In het verleden ontvingen we samen met de contributie nog wel eens 
een gift. Deze inkomstenbron is na de invoering van de centrale inning vrijwel 
opgedroogd. Uw giften zijn echter nog steeds veel waard. Hopelijk leveren uw 
giften een klinkende munt op in de vorm van een goed verkiezingsresultaat. 
Daarom de oproep om een gift over te maken op giro 7865897 ten name van 
de ChristenUnie Putten. Ten overvloede: Zowel de contributie van de 
ChristenUnie als de giften zijn aftrekbaar voor de belastingen!

Uw Penningmeester, Pieter Eigenraam

Uw gift is heel wat waard
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Laat mijn zorg onze zorg zijn

In de week dat het Egyptische volk zich “bevrijd”van 30 jaar dictatorschap 
van president Mubarak, gaan in Nederland de campagnes voor de Provinciale 
Verkiezingen van 2 maart as van start.  Dit keer lijkt het vooral te gaan om de 
vraag of de zittende coalitie in de Tweede Kamer ook in de Eerste Kamer een 
meerderheid gaat halen. Ik hoop vooral op een versterking van het Christelijk 
geluid in de Staten en daarmee ook in de Eerste Kamer.

Opvallend  dat Het ministerie van Infrastructuur en Milieu de VVD-campagne 
lijkt te sponsoren. Alsof de VVD alleen  heeft bepaald dat er 130km op een 
aantal snelwegen gereden mag  worden. Terecht dat de TK-fractie van de 
ChristenUnie daar vragen over gaat stellen in de aankomende week. Zeker 
gezien het feit dat er bij de TK-verkiezingen in 2010 nogal wat ophef 
ontstond, toen het  ministerie  van Landbouw de eenmalige glossy:  de Gerda, 
met de minster op de cover uitbracht en een aantal partijen in de kamer dat 
als campagnevoeren met rijksmiddelen zagen. Overigens leven wij natuurlijk in 
een fantastisch land als een van onze grootste problemen is of wij 89 
seconden sneller over de Afsluitdijk kunnen rijden en daardoor  89 seconden 
eerder in de file voor de ring Amsterdam  kunnen staan.  Ik hoop maar dat er 
na en jaar niet meer verkeersdoden gaan vallen, maar daar zal wel over 
nagedacht zijn. Veiligheid gaat per slot van rekening ook bij dit kabinet voor 
alles, of is dat alleen imago van dit kabinet?

Deze week mocht ik in de VNG-commissie Welzijn en Gezondheid meedenken 
over de kabinetsplannen mbt de Algemene Wet Bijzondere Ziektekosten, 
Jeugdzorg, Wet Maatschappelijke Ondersteuning, Regeling onderkant 
Arbeidsmarkt. Deze commissie bereid de adviezen voor die door de Vereniging 
Nederlandse Gemeenten worden uitgebracht naar het Rijk. Al deze 
kabinetsplannen gaan gepaard met honderden miljoenen aan bezuinigingen. 
Taken van Rijk en Provincie op het gebied van AWBZ, Jeugdzorg etc worden 
gedecentraliseerd naar de gemeenten. De AWBZ gaat uit van verzekerde 
rechten voor mensen. Bij een bepaalde handicap hoort een vastgestelde 
regeling of voorziening. De Wet Maatschappelijke Ondersteuning gaat uit van 
een ander principe: het compensatiebeginsel. Dat betekent dat niet voor elke 
aandoening een standaard aanbod aan zorg of ondersteuning hoort, maar dat 
in een gesprek met de zorgvrager wordt nagegaan wat er nodig is om 
zelfstandig te kunnen blijven meedoen in de maatschappij of zelfstandig te 
kunnen wonen. Die benadering moet helpen om invulling te geven aan de 
bezuinigingen van minimaal 140 miljoen.

Ook de Jeugdzorg, die nu nog vooral op provinciaal niveau wordt georganiseerd 
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komt naar de gemeenten. Tegelijkertijd moet dat voor 300 miljoen minder 
gebeuren dan dat er nu aan geld in de jeugdzorg omgaat. Ook daar liggen 
kansen, wanneer wij met elkaar uitgaan van de vraag om zorg ipv het aanbod. 
Anders gezegd, veel zorg wordt nu, al dan niet volgens protocollen, door 
“dure”professionals geboden, terwijl als wij in een eerder stadium meer 
ondersteuning zouden kunnen leveren er in een later stadium minder 
langdurige zorg nodig is. Ook hier is het dan van groot belang in beeld te 
hebben wat de zorgvraag nu eigenlijk is. Een instrument wat daarbij zeer 
behulpzaam kan zijn, is de Eigen Kracht Conferentie. Een instrument waarbij 
de sociale omgeving van de zorgvrager wordt ingeschakeld bij het in kaart 
brengen van het de vraag, het maken van een zorgplan, wat zij vervolgens ook 
zelf voor een groot deel gaan uitvoeren. 

Naar mijn gevoel moeten wij als burgers weer iets leren van wat wij de laatste 
decennia zijn kwijtgeraakt: Omzien naar elkaar en elkaar behulpzaam zijn. 
Laat ouders weer opvoeden, laat kinderen weer naar hun ouders omzien. Vertel 
als hulpverlening niet wat je allemaal in de aanbieding hebt, maar vraag wat 
mensen nodig hebben aan ondersteuning en probeer dat zo dichtbij mogelijk 
te organiseren.Dit proces is spannend. Het is de uitdaging om op een goede 
manier de omslag te maken van verzorgingsstaat naar een zorgzame 
samenleving. Dat doen wij niet door ons als overheid terug te trekken en dan 
maar zien wat er gebeurd. Daarin hebben wij als overheid een rol (Zie o.a. Ps 
72, die overheden aanspoort om te zien naar weduwen , wezen), al moet en mag 
die rol kleiner zijn dan dat de overheid in het verleden heeft gehad

Door samen te werken met regiogemeenten, vrijwilligersorganisaties in Putten, 
met professionele partners als Thuiszorgorganisaties, GGD, Maatschappelijk 
Werk en Jeugdzorg moeten wij de uitdagingen het hoofd bieden. De 
afzonderlijke plannen van het kabinet  zijn op zichzelf niet slecht en toch 
maak ik mij zorgen over het effect wat al deze maatregelen bij elkaar hebben 
voor mensen die het niet breed hebben.  Dat zijn de echte problemen en 
uitdagingen die wij binnenkort, ook in Putten,  gaan krijgen. Mooi om te merken 
dat afgelopen week in het diaconaal platform, samenwerking van 7 Puttense 
kerken, er stappen zijn gezet om SAMEN armoede in Putten de bestrijden c.q. 
te voorkomen.

Ook de Stichting Welzijn Putten heeft hierbij een belangrijke rol. Met dank 
hebben wij afgelopen week afscheid van Hannie Silvius als directeur genomen 
en haar opvolgster Thalia welkom geheten.

SAMEN VOOR PUTTEN in de zorg voor elkaar.

Uw wethouder, Ard Kleijer
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Op 3 februari sprak de gemeenteraad over de Gebiedsvisie Henslare. Dit plan 
gaat over de aanleg van de weg de Henslare, maar ook over de ontwikkeling 
van het gebied tussen het station, de Stationsstraat en Bijsteren. De fractie 
is daarom gaan spreken met bewoners uit de omgeving, de week voordat de 
raadsvergadering plaatsvond. Dat heeft iedereen in de krant kunnen lezen. 

Maar wat heeft de ChristenUnie ingebracht in de gemeenteraad? Hieronder 
ons standpunt, zoals verwoord in de raadsvergadering: 
 
"Vanavond spreken we over een plan dat de entree van Putten zal veranderen. 
Voor veel mensen is dit gebied de eerste indruk van het dorp Putten, vanuit de 
trein of vanaf de snelweg. En net zoals je thuis het netjes wil hebben rond je 
voordeur, vind de CU dat we van dit gebied ook een prachtig gebied moeten 
maken. 
 
Afgelopen week hebben wij hierover ook met de buurtbewoners gesproken. 
 De doortrekking van de Henslare moet er gewoon komen. Dat vind eigenlijk 
iedereen, soms met een beetje pijn in het hart omdat we een mooi gebied 
doorsnijden. Maar aanleg is in het algemeen belang: het helpt Keizerswoert te 
ontsluiten en haalt vrachtverkeer vanaf de Stationsstraat. Ook de uitbreiding 
van Vd Mheen: prima!  
 
Maar dan de moeilijke punten: 

a) In de commissie hebben wij pas al aangegeven dat er toch echt iets mooiers 
van dit plan is te maken. De zone tussen de nieuwe Henslare en het spoor 
wordt een rommelzone, waarin we allerlei functies stoppen die we kwijtwillen. 
Het vrachtwagenterrein is de eerste, wat volgt? Is dit een veiliger plek, zo 
naast het station? Zowel voor de vrachtwagens als de treinreizigers? Wij 
denken dat dit een vergissing is en we hier spijt van gaan krijgen. Het wordt 
de rommelzone/rommelzolder van ons dorp.
 
b) Dan de functie werken. Waarom willen we hier werken? Waar komt dat idee 
vandaan? We hebben afgelopen jaar samen een motie ingediend om de 
behoefte aan bedrijventerrein in beeld te brengen. En nu ligt hier opeens een 
voorstel voor een nieuw bedrijventerrein. Willen we hiermee de 
projectontwikkelaars pleasen? Waarom niet eerst de behoefte in beeld 
brengen en dán pas plannen maken?

Vervolg op paginan 19 ...

Gebiedsvisie Henslare
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Secretariaat: Mennestraat 29
3882 AN  Putten
Tel.: 0341 – 357151
E-mail: secretariaat@putten.christenunie.nl
Website: www.putten.christenunie.nl

Geachte leden,

Hierbij nodigt het bestuur u hartelijk uit de 26ste Lokale Unievergadering van de 
ChristenUnie Putten bij te wonen.

Deze vergadering wordt gehouden op D.V. maandagavond 21 maart 2011 in één van de 
zalen van De Aker.

Aan de leden van de ChristenUnie Putten Putten, februari 2011

Vanaf 19.30 uur: Inloop met koffie/thee 

Opening door de voorzitter 

Gesprek met dr Roel Kuiper, lid van de ChristenUniefractie in de Eerste Kamer.

Roel Kuiper (1962) is sinds 12 juni 2007 lid van de ChristenUnie-fractie in de Eerste 
Kamer. Hij studeerde geschiedenis en filosofie aan de VU te Amsterdam, waar hij in 
1992 promoveerde op een proefschrift over de buitenlandse politiek van Nederland. Zijn 
doctoraal Filosofie ontving hij in 1998, eveneens aan deze universiteit. Sinds 1998 is hij 
bijzonder hoogleraar Reformatische Wijsbegeerte aan de Erasmus Universiteit 
Rotterdam. Sinds 2002 is hij lector Samenlevings-vraagstukken aan de Gereformeerde 
Hogeschool Zwolle en de Christelijke Hogeschool Ede, en sinds 2003 doceert hij 
politieke en sociale filosofie aan de Faculteit Wijsbegeerte aan de VU in Amsterdam.

Pauze 

Mededelingen van het bestuur

Huishoudelijke mededelingen (Vaststelling jaarrekening 2010)

Rondvraag

Sluiting van de vergadering

Luuc Meints
Secretaris (telefoon 0341- 357151 
e-mail: l.meints@chello.nl) 

Agenda

Met vriendelijke groeten,
Namens het bestuur,
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...Vervolg van pagina 15

c) Hoe dit gebied eruit komt te zien ligt nog open volgens het college. Maar 
wanneer de wethouder het heeft over showrooms als op de Hoge Eng, dan 
haken wij af. Ook de buurtbewoners hebben hier andere ideeen over. Zij 
begrijpen best dat er iets komt in dit gebied, maar een keuze voor showrooms 
als op de Hoge Eng roept vooral weerstand op. Het betekent dat de bosstrook 
verdwijnt. En-en werkt gewoon niet, dat hebben we gezien bij Sprielderhout 
(wonen in het bos). 
 
Wat dan wel? Wij denken aan een Stationsstraat als een groene laan, met 
bedrijfswoningen met werkruimte op het achtererf. Eigenlijk precies zoals 
het deel van de Stationsstraat tussen de Formido en de Jecor eruit ziet. 
Ruim, groen en met allure. Zo’n oplossing heeft volgens ons draagvlak bij 
bewoners en geeft de entree van Putten echt uitstraling en karakter. 
Showrooms niet. Het college geeft aan met de bewoners in overleg te gaan 
over de functie werken. 

Wij willen het college helpen door vanuit de raad een 6 duidelijke kaders mee 
te geven:
1)  geef eerst uitvoering aan de motie “behoefte bedrijventerreinen”
2)  laat de invulling van het noordelijk deel van de gebiedsvisie nu open 
(werken is maar 1 van de mogelijkheden)
3)  neem onze variant “stationsstraat – werken & wonen in het groen” als 
serieuze oplossing mee in het overleg met de omwonenden
4)  handhaaf de houtwallen in het gebied maximaal 
    a) dus leg de weg zoveel mogelijk westelijk 
    b) behoud de houtwal waar de Stationstraatbewoners op uitkijken
5)  Leg de nieuwe houtwal langs de Henslare aan de andere kant, zodat de 
zone tussen het spoor en de Henslare geen rommelzone wordt. 
6)  Garandeer dat de bedrijven die nu aan de Stationsstraat zitten goed 
bereikbaar blijven voor laden/lossen en klanten
 
Waarom deze voorwaarden? Wanneer we instemmen met deze visie, hebben 
we de kaders gesteld en is er geen weg terug. Wij willen graag dat het college 
doorkan met vooral de aanleg van de weg, maar dan wel onder deze 
voorwaarden.  Maak het zo mooi mogelijk naast de voordeur van ons dorp!
 
Afhankelijk van de beantwoording van de wethouder zullen wij overwegen om 
een amendement in te dienen."
 
Uiteindelijk hebben we besloten om geen amendement in te dienen. 
Wethouder Gerritsen heeft voorwaarde 3 tot en met 6 toegezegd en 
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voorwaarde 1 en 2 aangepast overgenomen. Helemaal vanzelf ging dat niet. 
Veel fracties steunden onze zorg over het werkgebied aan de Stationsstraat 
en de wethouder wilde eerst niet toegeven. Uiteindelijk heeft hij toch 
overstag moeten gaan. 
 
De ChristenUnie is tevreden met de uitkomst, maar zal nauwlettend in de 
gaten houden hoe het college uitwerking geeft aan de visie. Want het blijft 
een mooi stukje van Putten waar we zorgvuldig mee om moeten gaan!
  
Uw raadslid, Bertus Cornelissen
 
zie ook: http://www.putten.nl/Wonen_Leven/Bouwen_Wonen/Ruimtelijk_beleid/Gebiedsvisie_Henslare
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De InclusiefGroep

Mijn goede voornemen van 2011 houdt verband met de InclusiefGroep. In 
Nunspeet op het bedrijventerrein vlakbij het station staat een grote 
fabriekshal met een mooi en modern kantoorgebouw er tegenaan. Twintig jaar 
geleden had je dit een sociale werkplaats genoemd. Maar anno 2010 is ook 
deze voorziening geprivatiseerd. In deze fabriekshal werken mensen die, 
zoals dat heet, ver van de arbeidsmarkt afstaan. Maar ik vind dat wat 
omslachtig gezegd. Deze mensen hebben meestal een verstandelijke handicap 
of een psychisch probleem, of ze zijn minder begaafd dan een gemiddelde 
Nederlander. Velen van hen leven van een uitkering, heel vaak hun leven lang. 
In onze welvaartsstaat kunnen we dat zo even regelen, daar hoeven we ons 
geen zorgen over te maken. 

Maar - ze waren dan ook meestal met niets bezig of ze kregen op z'n mooist 
bezigheidstherapie. We zijn er achter gekomen dat een zo normaal mogelijk 
leven voor deze mensen veel beter is. Een gewoon dagritme van opstaan, 
ontbijten, werken en een gezellige avond en weer slapen is goed voor ieder 
mens, dus ook voor deze mensen. Een menswaardig bestaan dus. Deze mensen 
gingen werken in een sociale werkplaats of kregen een andere vorm van sociaal 
werk.

Maar ook hier heeft de privatisering toegeslagen. Alle sociale werkplaatsen in 
Nederland zijn inmiddels zelfstandig geworden. De zorg voor deze mensen is 
echter een gemeenschapstaak. En dus vallen zij ook onder de 
zorgverantwoordelijkheid van de gemeenteraad. Toen de sociale werkplaats 
zelfstandig werd is er lang en breed gediscussieerd over onze 
verantwoordelijkheid voor deze mensen. We kunnen die verantwoordelijkheid 
toch niet zomaar overdoen aan een private onderneming? Als de werkdruk 
toeneemt, omdat het bedrijf bij economische neergang geen winst meer 
maakt, heb je meteen een probleem. Deze mensen kunnen immers meestal 
geen grote werkdruk aan. Het werktempo op zo'n sociale werkplaats ligt nu 
eenmaal lager dan bij 'normale' bedrijven.

Om een lang verhaal kort te maken: de InclusiefGroep is een 'normaal' 
bedrijf met winst en verlies, met bezuinigingen en met winstuitkeringen. Maar 
de gehandicapte werknemers krijgen subsidie, en die subsidie wordt 
uitgekeerd aan het bedrijf - dan wel onder voorwaarden. Die voorwaarden zijn 
vastgelegd in statuten en reglementen. Daarin is o.a. opgenomen dat de 
regiovertegenwoordigers van alle gemeenteraden die aangesloten zijn bij de 
InclusiefGroep, een commissaris leveren. Ik ben dat voor de gemeente Putten 
en dus ben ik al een aantal keren op bezoek geweest bij de InclusiefGroep. 
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Het bedrijf maakt ondanks de economisch moeilijke tijd nog steeds winst. 
Dat is de verdienste van een goede directie. Afgelopen 
aandeelhoudersvergadering is dat ook met vreugde vastgesteld. Er zijn 
echter ook wel zorgelijke ontwikkelingen. Niet alleen de economische 
ontwikkelingen baren zorgen, daar komt ook nog eens bij dat het kabinet een 
bezuiniging gaat doorvoeren voor deze bedrijven.
Nu ja, zal iemand slim zeggen: dan gooien we dat bedrijf op den duur toch 
dicht. Waarom zou je een onrendabel bedrijf in de lucht houden. Maar dan 
vergeet je, dat je dan toch weer op een andere manier voor deze mensen 
moet zorgen. Ze moeten een uitkering krijgen, daartoe zijn we wettelijk 
verplicht. En je zult hun toch ook op de een of andere manier bezigheid 
moeten bezorgen. We hebben dus een sociale reden maar ook een financiële 
reden om dit bedrijf te helpen.

Kunnen we helpen? Ja zeker. We kunnen ook als gemeente meer diensten 
afnemen van de InclusiefGroep. Bijvoorbeeld op het gebied van 
groenonderhoud, postbezorging of reïntegratie. Allemaal werk dat de 
InclusiefGroep levert. Dat heeft misschien tot nadeel dat je iets meer 
betaalt, hoewel dat meevalt - meestal zijn het marktprijzen. Maar het grote 
voordeel is dat we deze mensen aan het werk houden en dus geen extra 
kosten hoeven te maken om hen op een andere manier aan het werk te krijgen. 
Het allerbelangrijkste blijft natuurlijk dat deze mensen ook werk hebben. 
Wat geeft het hun een voldoening om te kunnen meepraten over hun dagelijks 
werk! Ze zijn vaak enorm gemotiveerd.

Alle reden dus om te zorgen dat de InclusiefGroep werk blijft houden en 
nieuw werk erbij krijgt. Het zou passen bij een goed voornemen voor de raad 
van Putten om in 2011 de InclusiefGroep meer werk te geven. Mijn voorganger 
als commissaris, Okko van Dijk (CDA) pleit hier ook al jaren voor.

Uw raadslid, Peter Brink

De Inclusief Groep (www.inclusiefgroep.nl) is ondernemer in passend werk:
•Wij begeleiden mensen met een achterstand op de arbeidsmarkt naar zo regulier 
mogelijk werk. 
•Wij zijn een regionaal gericht bedrijf en hebben veel contact met ondernemers, 
gemeenten en zorginstellingen. Wij stellen ons op als een ondernemende, 
meedenkende en breed actieve partner.
•Wij opereren zowel op de industriële als dienstverleningsmarkt.
•Wij hebben een slagvaardig, goed renderend arbeidsintegratiebedrijf, dat steeds 
meer mensen met een achterstand op de arbeidsmarkt, werk en daamee een 
beter toekomstperspectief biedt. Niet alleen SW-ers, maar ook mensen met een 
WAO, WWB, WW of Wajong-uitkering bemiddelen wij naar regulier werk. 
•Wij behoren tot de top van de 100 SW-bedrijven: qua financieel rendement en 
een hoog plaatsingspercentage op Begeleid Werken.
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Kroniek van opmerkelijke zaken

Weer zijn we op weg naar verkiezingen. De stemkaart is al toegezonden. Het 
"optuigen" op straat komt bij deze verkiezingen waarschijnlijk niet veel 
verder dan de aanplakborden in ons dorp. Verkiezingen voor de Provinciale 
Staten geven ons niet direct een opwindend gevoel. 

Toch weet en ervaart bijna elke burger in Putten dat gemeente en provincie 
 elkaar bestuurlijk heel-na-staan. Denk aan wegen en verkeer, denk aan 
jeugdzorg en gezondheid, aan woningbouw en ruimtelijke ordening, dat 
agrariërs voldoende ruimte houden voor hun bedrijfsvoering, voor een goed 
ondernemersklimaat, voor vermindering van regeldruk ...en nog veel meer!

Het is echt van groot belang dat we als christen onze stem gaan uitbrengen. 
Dus een grote Puttense opkomst,... zou de ChristenUnie daarbij niet welvaren? 
 
Zelfs het landsbelang is direct in het geding, want op grond van de uitslag van 
deze Provinciale verkiezingen wordt ook de 1e Kamer van onze Staten 
Generaal samengesteld. Dus hoe sterker de ChristenUnie in de Provincie 
wordt des te sterker zal zij ook in de 1e Kamer aanwezig zijn.
 
Wanneer wij oog hebben voor de politiek-morele crises waarin ons land is 
terecht gekomen zullen we het als een roeping zien bij de komende 
verkiezingen de christelijke politiek te versterken. In de lopende 
verkiezingscampagne is het vooral de seculiere oppositie, die schimpscheutend 
en afbrekend de regeringspartijen tegemoet treedt, zonder zelf een 
constructief beleid voor te stellen. Het lijkt wel alsof de politiek er alleen is 
om elkaar te verbijten en te vereten. Burgerbelang en landsbelang worden 
daaraan geofferd. Voortvarend en verantwoordelijk regeren waarmee onze 
samenleving gediend wordt raakt uit zicht. Op deze wijze zal de interesse van 
de burger voor de politiek nog verder dalen. Politici zouden veel meer moeten 
beseffen dat ons hele democratische bestel daardoor butsen en deuken 
oploopt. De kiezer zal daardoor steeds meer gaan opereren vanuit de 
tunnelvisie: eigen belang.
 
Als ChristenUnie maken we onze afwegingen niet zomaar, maar we willen die 
toetsen aan de Bijbel, aan het Evangelie van Jezus Christus, niet als 
betweter,maar als richtlijn, als sturing en houvast van onze politieke koers, 
die we als ChristenUnie kompas gebruiken bij standpuntbepaling en richting in 
de vele provinciale vraagstukken. Daarbij kiest de ChristenUnie voor 
duurzame oplossingen die uiteindelijk het best zijn voor de Gelderse burger". 
Pieter Plug, lijsttrekker ChristenUnie Gelderland.
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Van links naar rechts? Nog steeds kom je tegen dat de christelijk sociale 
politiek van de ChristenUnie van het predicaat "links" dan wel "rechts" wordt 
voorzien. Het eerste komt veel vaker voor dan het tweede. Zelfs binnen eigen 
kring! Mogelijk hebben we zelf aanleiding gegeven om ons dat "linkse" etiket 
op te laten plakken. Daar moeten we vanaf, want door deze etikettering wordt 
christelijk-sociale politiek op een banale manier gereduceerd tot "links" of 
"rechts". en zoals we kunnen weten  heeft Rechts een bijna blind vertrouwen 
in het individu en de markt en Links verwacht  het heil vooral van een 
sturende overheid. Daarentegen heeft de christelijk-sociale traditie altijd 
een hogere weg gewezen. Het is de weg van een verantwoordelijke 
samenleving, van verantwoordelijke burgers, naast de overheid en de markt.
 
Christelijk-sociale traditie. Daarvan wordt het hart gevormd door een 
dienstbare samenleving van verantwoordelijke burgers, met een daarbij 
zichzelf beperkende, dienstbare overheid. Van hieruit zal ook de 
ChristenUnie zich opnieuw moeten bezinnen op de rollen van overheid, markt 
en samenleving. Niet de maakbare samenleving van de socialisten of de 
marktverheerlijking van de liberalen kunnen daarbij ons uitgangspunt zijn.

Cor Houweling

Campagne voeren via social media

Hoe kunt u campagne voeren via social media? 

• Zit u op Hyves? Ga naar het foto-album op 
http://dechristenunie.hyves.nl/album/61167204/Daarom_stem_ik_ChristenUni
e_En_jij/VLyv4syX/fotos/1236159841/0/ehvp en reageer, stuur door, geef 
respect, etc. 
• Zit u op Facebook? Ga naar het foto-album op 
http://www.facebook.com/christenunie#!/album.php?id=1127087757&aid=2101
256 
• Zit u op Twitter? Volg Kamerleden en lijsttrekkers van de ChristenUnie. 
Retweet belangrijke berichten, zodat uw achterban ook op de hoogte is. Alle 
provinciale lijsttrekkers zitten op Twitter. Zie daarvoor bijvoorbeeld 
http://twitter.com/PieterPlug. Volg zeker ook onze Eerste Kamer-lijsttrekker 
Roel Kuiper http://twitter.com/roel_kuiper

• Idee: zet het campagnespotje op uw eigen Hyves- of Facebook-pagina (het 
lange filmpje: http://www.youtube.com/watch?v=Z-9sRcg9gtw of het korte 
filmpje: http://www.youtube.com/watch?v=YDGdZpCoiqg) 
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Kom ’s een vergadering bijwonen !!!
Het bestuur, maar zeker de fractieleden, stellen meeleven vanuit de leden 
bijzonder op prijs. 

De vergaderingen van bestuur, de fractie, de raadscommissies en de 
gemeenteraad zijn allemaal openbaar. Tijdens de vergaderingen van de 
raadscommissies en van de gemeenteraad is meepraten (behalve 
inspreekrecht) niet mogelijk.

De bestuursvergaderingen beginnen om 20.00 uur en worden gehouden ten 
huize van de fam Gerard van den Brandhof (Kerkstraat 125). De fractie-, 
commissie- en raadsvergaderingen beginnen om 19.30 uur. De vergaderplaats 
is in de tabel aangegeven.

U kunt de komende periode (tot het volgende nummer van ChristenUnieuws 
verschijnt) bij de volgende vergaderingen terecht:
28-feb-11 Fractievergadering Gemeentehuis
2-mrt-11 Verkiezingen Provinciale Staten
7-mrt-11 Fractievergadering kantine Jansen Techniek
14-mrt-11 Bestuur
21-mrt-11 26e Lokale Unievergadering
4-apr-11 Fractievergadering Gemeentehuis
11-apr-11 Fractievergadering kantine Jansen Techniek
18-apr-11 Bestuur 
9-mei-11 Fractievergadering Gemeentehuis
16-mei-11 Fractievergadering kantine Jansen Techniek
23-mei-11 Bestuur
23-mei-11 Fractievergadering Gemeentehuis
6-jun-11 Fractievergadering Gemeentehuis
14-jun-11 Fractievergadering kantine Jansen Techniek

Manifest
Eerste Kamerlijsttrekker Roel Kuiper heeft samen met André Rouvoet en de 
twaalf provinciale lijsttrekkers een politiek manifest opgesteld dat uiteenzet 
waar wij als ChristenUnie voor staan. Lees het manifest op 
http://verkiezingen.christenunie.nl/manifest en deel deze link met anderen. 
Samengevat: De ChristenUnie staat uit overtuiging voor een sterke 
samenleving en een rechtvaardige overheid. Wij zetten ons in voor een 
samenleving die niet kil, maar krachtig is (naastenliefde), wij strijden tegen 
alles wat de samenleving rot maakt (gerechtigheid) en wij zijn zuinig op ons 
mooie land (rentmeesterschap)
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Persoonlijke noot: Evert de Graaf

De verkiezingskoorts stijgt, ook op de Veluwe. De eerste verkiezingsborden 
zijn al gesignaleerd op strategische plaatsen op de Noord-Veluwe. De Veluwe, 
geliefd bij vele Nederlanders vanwege de mooie bossen, heide en weiden, de 
flora en de fauna. Duizenden toeristen brengen jaarlijks een bezoek aan onze 
mooie regio.

Deze prachtige natuurgebieden komen danig in gedrang door de politiek van 
onze nieuwe regering. Maar liefst 40% moet er bezuinigd worden op het 
budget voor natuur. Geen ecologische verbindingszones (evz’s) meer 
aanleggen, waardoor de Ecologische Hoofdstructuur (EHS), die in 2018 
gerealiseerd moet zijn, niet zal afgerond worden. Er zullen planten en 
diersoorten verdwijnen, waardoor de biodiversiteit nog meer onder druk komt 
te staan. De Christen Unie blijft zich inzetten voor goed beheer en onderhoud 
van de natuur op de Veluwe en elders in Gelderland. 

Economie en ecologie kunnen wel degelijk hand in hand gaan. Vandaar ook dat 
er op de Noord-Veluwe plannen bestaan voor een biobased economy, een 
onderdeel van de duurzame economie. Biomassa is in tegenstelling tot fossiele 
energie deels voorhanden in onze regio. Deze biomassa is vooral afkomstig uit 
de agrarische sector: mest en reststromen van de agro-industrie.Ook 
groenafval is ruimschoots aanwezig op de Noord-Veluwe.

Vergisting en verdere verwerking van mest kunnen plaatsvinden op het zgn. 
biomassa-erf: een nieuwe categorie agrarisch bedrijventerrein. Op een 
biomassa-erf zal elk van de zich daar vestigende bedrijven minimaal een 
ketenrelatie aangaan met een ander bedrijf.

Deze plannen worden omarmd door de Christen Unie om zo een bijdrage te 
leveren aan een duurzame samenleving, niet alleen op de Noord-Veluwe, maar 
in geheel Gelderland.

Evert de Graaf

Op maandagavond 28 februari is er een landelijke gebedsavond die in het 
teken staat van de Provinciale Statenverkiezingen. We willen daar God danken 
voor de afgelopen campagne en al het werk terugleggen in Zijn handen. U 
bent als lid van harte welkom om hier bij aanwezig te zijn: 
Plaats: Johanneskerk, Westsingel 30, Amersfoort. Koffie: 19.30 uur Aanvang: 
19.50 uur

Uitnodiging 28 februari: Landelijke gebedsavond




